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INTERPELACJA 
Dotyczy: stanu technicznego parkingu wielopoziomowego przy dw. Łódź Fabryczna 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Mieszkańcy naszego miasta zwrócili uwagę na 
fakt, że parking wielopoziomowy przy dworcu 
Łódź Fabryczna przecieka. Fakt ten wydaje się 
być niepokojący, nie tylko z perspektywy 
komfortu użytkowników parkingu, ale przede 
wszystkim poczucia bezpieczeństwa i stanu 
budowli, stąd uprzejmie proszę o wyjaśnienie 
w odpowiedzi na moją interpelację przyczyn 
przeciekania, terminu napraw oraz ich 
kosztów.  

 

 

 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




